
Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego 

OZK.0022.29.3.2020 

Protokół Nr 88/2020  

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 06 sierpnia 2020 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:11 zakończenie o godz. 11:48 

W posiedzeniu udział wzięli: 

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Alfred Rzegocki  

Osoby z głosem doradczym: 

- Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa  

- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda 

Osoby zaproszone: 

- Dyrektor PCPR Tomasz Brymora (w zastępstwie w posiedzeniu uczestniczyły: 

Kierownik Działu Pomocy Społecznej PCPR Anita Działak-Żak i Kierownik Działu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych PCPR Janina Czech) 

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach  

- Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik 

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  



3. Wniosek Dyrektora PCPR o wyrażenie zgody na zakup wyposażenia za łączną 

kwotę 18 000,00 zł brutto dla Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu 

„Szansa” w Stalowej Woli.  

4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem pomieszczenia Laboratorium technik spawalniczych w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem pomieszczeń Laboratorium pokryć lakierniczych i 

antykorozyjnych w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu 

Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zasad udzielania i 

rozmiaru obniżek  tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz przyznania zwolnienia od 

obowiązku realizacji tych zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. 

7. Sprawozdanie dotyczące spłaty kredytów na dzień 30.06.2020 roku.  

8. Sprawozdanie finansowe SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w 

Stalowej Woli za okres od I do VI 2019 r. i 2020 r.  

9. Informacja o sytuacji finansowej Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w 

Stalowej Woli Spółka Akcyjna za I półrocze 2020 roku w związku z poręczeniem 

kredytu. 

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

powiatu stalowowolskiego na 2020 rok.  

11. Przyjęcie protokołu 87/2020 z dnia 30 lipca 2020 roku.  

12. Wolne wnioski.  

13. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 88. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie 

na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

 

 



Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3. Wniosek Dyrektora PCPR o wyrażenie zgody na zakup wyposażenia za łączną 

kwotę 18 000,00 zł brutto dla Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu 

„Szansa” w Stalowej Woli.  

Kierownik Działu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych Janina Czech poinformowała, że 

Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Szansa” w Stalowej Woli 

Pan Cezary Królik zwrócił się do PCPR w Stalowej Woli z prośbą o wyrażenie zgody na 

zakup komputera i stacji serwerowej na łączną kwotę 18 000,00 zł brutto. Pani Janina 

Czech dodała, że zgodnie z wyliczeniami i zmianami dokonanymi w planie finansowym 

Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Szansa” na rok 2020 na pokrycie 

kosztów zakupu lub wymiany wyposażenia przewidziana została łączna kwota w 

wysokości 22 000,00 złotych, a w kwocie tej zawarta została wymieniona we wniosku 

Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Szansa” w Stalowej Woli 

Pana Cezarego Królika o wyrażenie zgody na nabycie, ze środków przeznaczonych na 

zakup lub wymianę wyposażenia, komputera i stacji serwerowej i we Wniosku Dyrektora 

PCPR o wyrażenie zgody na zakup wyposażenia za łączną kwotę 18 000,00 zł brutto dla 

Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Szansa” w Stalowej Woli kwota 

18 000,00  złotych oraz kwota już wykorzystana w wysokości 2287 złotych. Następnie 

Pani Janina Czech stwierdziła, że wniosek Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej przy 

Stowarzyszeniu „Szansa” w Stalowej Woli Pana Cezarego Królika o wyrażenie zgody na 

nabycie, ze środków przeznaczonych na zakup lub wymianę wyposażenia, komputera i 

stacji serwerowej na łączną kwotę 18 000,00 złotych kwalifikuje się do pozytywnego 

rozpatrzenia. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy ktoś spośród Członków Zarządu 

Powiatu chciałby zadać pytanie dotyczące omawianej prośby Kierownika Warsztatu 

Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Szansa” w Stalowej Woli Pana Cezarego Królika 

o wyrażenie zgody na nabycie, ze środków przeznaczonych na zakup lub wymianę 

wyposażenia, komputera i stacji serwerowej na łączną kwotę 18 000,00 złotych? Żadne 



pytania nie zostały zgłoszone. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za 

– 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył Wniosek Dyrektora PCPR o wyrażenie zgody na 

zakup wyposażenia za łączną kwotę 18 000,00 zł brutto dla Warsztatu Terapii Zajęciowej 

przy Stowarzyszeniu „Szansa” w Stalowej Woli.  

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem pomieszczenia Laboratorium technik spawalniczych w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Laboratorium technik 

spawalniczych w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli utworzone zostało w 

ramach projektu pt. „Regionalne Centrum Transferu Nowoczesnych Technologii 

Wytwarzania – Powiat Stalowowolski”. Dodała, że pomieszczenia Laboratorium technik 

spawalniczych wynajmowane są od 2014 roku przez firmę WELDING ENGINERING. 

Następnie poinformowała, że firma WELDING ENGINERING nadal wyraża chęć 

wynajmowania pomieszczeń Laboratorium technik spawalniczych, po czym oznajmiła, że 

Dyrektor Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu 

z wnioskiem o wyrażenie zgody na wynajęcie pomieszczeń Laboratorium technik 

spawalniczych wraz z wyposażeniem dla WELDING ENGINERING na okres od 01.08.2020 

r. do 31.08.2021 r. w celu prowadzenia działalności szkoleniowej. Pani Alicja Mach 

dodała, że Dyrektor Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli zaproponował 

utrzymanie czynszu w obecnej stawce tj. 243,90 zł netto miesięcznie (300 zł brutto). 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać pytania 

dotyczące omówionego przez Naczelnik Wydziału IMP Alicję Mach projektu uchwały? 

Żadne pytania nie zostały zadane. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: 

za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 88/583/2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 

najem pomieszczenia Laboratorium technik spawalniczych w Centrum Edukacji Zawodowej 

w Stalowej Woli. 

 

 



Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem pomieszczeń Laboratorium pokryć lakierniczych i 

antykorozyjnych w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Laboratorium pokryć 

lakierniczych i antykorozyjnych w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli 

powstało w ramach projektu pt. „Regionalne Centrum Transferu Nowoczesnych 

Technologii Wytwarzania – Powiat Stalowowolski”, ale jest to lakiernia, która może być 

wykorzystywana  do lakierowania samochodów i działalności komercyjnej. Dodała, że do 

tej pory, w ramach projektu, Laboratorium pokryć lakierniczych i antykorozyjnych w 

Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli wynajmowała firma P.H.U. „ARTMET 

PLUS” za odpłatność 369 złotych, a w Laboratorium nie była prowadzona działalność 

komercyjna, gdyż w ramach projektu pt. „Regionalne Centrum Transferu Nowoczesnych 

Technologii Wytwarzania – Powiat Stalowowolski” nie było to dozwolone. Następnie 

poinformowała, że prowadzenie w Laboratorium pokryć lakierniczych i antykorozyjnych 

w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli działalności komercyjnej jest już 

dozwolone, a firma P.H.U. „ARTMET PLUS” wynajmuje w Laboratorium pokryć 

lakierniczych i antykorozyjnych w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli część 

pomieszczeń i warsztatów szkolnych, w których prowadzi działalność komercyjną.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Centrum Edukacji 

Zawodowej w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie 

zgody na wynajęcie pomieszczeń Laboratorium pokryć lakierniczych i antykorozyjnych 

wraz z wyposażeniem dla P.H.U. „ARTMET PLUS” na okres od 01.08.2020 r. do 31.08.2021 

r. w celu prowadzenia lakierni. Następnie poinformowała, że Dyrektor Centrum Edukacji 

Zawodowej w Stalowej Woli zaproponował czynsz w wysokości 3 000 zł netto 

miesięcznie (3 690 zł brutto). Dodała, że obecnie obowiązujący czynsz wynosił 369,00 zł 

miesięcznie brutto. Pani Naczelnik Alicja Mach zaproponowała, żeby wyrazić zgodę na 

oddanie w najem pomieszczeń Laboratorium pokryć lakierniczych i antykorozyjnych 

wraz z wyposażeniem w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli dla P.H.U. 

„ARTMET PLUS” na okres od 01.08.2020 r. do 31.12.2020 r. - zgodnie z treścią projektu 

Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 

najem pomieszczeń Laboratorium pokryć lakierniczych i antykorozyjnych w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, z ewentualną możliwością przedłużenia, gdyż w 

przypadku wypowiedzenia przez Powiat Stalowowolski firmie P.H.U. „ARTMET PLUS” 



umowy najmu nie jest wiadome, czy firma będzie chciała korzystać z lakierni, a nie jest 

również wiadome, kiedy Powiat Stalowowolski wypowie umowę najmu. Pani Alicja Mach 

dodała, że wszystko będzie zależało od tego, jakie będą musiały zostać wykonane prace 

adaptacyjne, żeby przenieść warsztaty szkolne z ulicy Hutniczej na ulicę Kwiatkowskiego. 

Podsumowując, Naczelnik Wydziału IMP zaproponowała zawarcie z firmą P.H.U. 

„ARTMET PLUS” umowy najmu do końca bieżącego roku. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać pytania dotyczące udzielonych przez 

Naczelnik Wydziału IMP informacji? Żadne pytania nie zostały zadane. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 88/584/2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 

najem pomieszczeń Laboratorium pokryć lakierniczych i antykorozyjnych w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu 

Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zasad udzielania i 

rozmiaru obniżek  tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz przyznania zwolnienia od 

obowiązku realizacji tych zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła projekt Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek  

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych oraz  przyznania zwolnienia od obowiązku realizacji  tych zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. Dodała, że podjęcie Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek  

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych oraz  przyznania zwolnienia od obowiązku realizacji  tych zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski związane jest z likwidacją stanowisk 

Kierownika i Zastępcy Kierownika Centrum Kształcenia Zawodowego Nr 1 w Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli oraz zmianą nazwy Centrum Kształcenia 

Ustawicznego i Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Stalowej Woli na 



Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli. Następnie Naczelnik 

Wydziału E Bożena Karlik oznajmiła, że projekt Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek  tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz  przyznania 

zwolnienia od obowiązku realizacji  tych zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski musi zostać skierowany do zaopiniowania przez organizacje związkowe. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać jakieś 

pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 88/585/2020 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek  

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych oraz przyznania zwolnienia od obowiązku realizacji tych zajęć nauczycielom, 

którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Powiat Stalowowolski.  

Ad. 7. Sprawozdanie dotyczące spłaty kredytów na dzień 30.06.2020 roku.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa oznajmiła, że Sprawozdanie dotyczące spłaty kredytów 

na dzień 30.06.2020 roku jest informacją przygotowaną przez SPZZOZ Powiatowy Szpital 

Specjalistyczny w Stalowej Woli. Następnie Pani Skarbnik omówiła Sprawozdanie 

dotyczące spłaty kredytów na dzień 30.06.2020 roku.  

Zarząd Powiatu zapoznał się ze Sprawozdaniem SPZZOZ – Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli dotyczącym spłaty kredytów na dzień 30.06.2020 roku.  

Ad. 8. Sprawozdanie finansowe SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w 

Stalowej Woli za okres od I do VI 2019 r. i 2020 r.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła Sprawozdanie finansowe SPZZOZ 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za okres od I do VI 2019 r. i 2020 

r.. Wicestarosta Mariusz Sołtys zwrócił uwagę, że w kwietniu 2020 roku w SPZZOZ 

Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli nastąpił wzrost kwoty 

wynagrodzeń i pochodnych ZUS o prawie 2 miliony złotych w stosunku do kwietnia 2019 

roku i zadał pytanie, z czego to wynika? Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa odpowiedziała, 



że wzrost kwoty wynagrodzeń i pochodnych ZUS obejmuje zarówno wynagrodzenia, jak 

i składki ZUS. Dodała, że jest to wzrost o 8 procent w stosunku do poprzedniego roku. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, z czego to wynika? Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

wyraziła opinię, że Powiat Stalowowolski może poprosić o wyjaśnienie w zakresie 

wydatków związanych z wynagrodzeniami i pochodnymi ZUS. Wicestarosta Mariusz 

Sołtys wyraził przypuszczenie, że w zakresie wydatków związanych z wynagrodzeniami 

i pochodnymi ZUS w kwietniu 2020 roku nastąpił największy względem pozostałych grup 

wydatków wzrost w stosunku do kwietnia 2019 roku. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

odpowiedziała, że miał miejsce również wzrost wydatków związanych z amortyzacją oraz 

kosztami finansowymi. Dodała, że miał miejsce spadek wydatków związanych ze 

zużyciem materiałów. Wicestarosta Mariusz Sołtys zwrócił uwagę, że w maju miał miejsce 

jeszcze większy wzrost wydatków związanych z wynagrodzeniami i pochodnymi ZUS. 

Starosta Janusz Zarzeczny wyraził opinię, że sytuacja finansowa SPZZOZ Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli jest lepsza niż w poprzednim roku. Skarbnik 

Powiatu Elżbieta Kulpa odpowiedziała, że sytuacja finansowa SPZZOZ Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli jest lepsza niż w poprzednim roku pod 

względem wyników finansowych, jednakże zobowiązania szpitala rosną. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda stwierdził, że w sytuacji, gdy liczba 

pacjentów w części spośród jednostek ochrony zdrowia uległa zmniejszeniu z powodu 

obawy przed zakażeniem koronawirusem Covid-19 ma miejsce mniejsze zużycie 

materiałów. Starosta Janusz Zarzeczny wyraził opinię, że na terenie Powiatu 

Stalowowolskiego sytuacja związana z epidemią koronawirusa Covid-19 nie jest zła, gdyż 

ilość zakażeń jest tu bardzo znikoma. Sekretarz Powiatu Helena Krasoń stwierdziła, że po 

okresie wakacyjnym będzie miała miejsce większa liczba zakażeń. Starosta Janusz 

Zarzeczny odpowiedział, że być może po okresie wakacyjnym będzie miała miejsce 

większa liczba zakażeń, lecz na terenie Powiatu Stalowowolskiego sytuacja nie jest zła, 

gdyż liczba osób zakażonych koronawirusem Covid-19 na terenie Powiatu 

Stalowowolskiego jest dużo mniejsza niż liczba zakażonych na terenie innych powiatów.  

Zarząd Powiatu zapoznał się ze Sprawozdaniem finansowym SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli za okres od I do VI 2019 r. i 2020 r..  

 



Ad. 9. Informacja o sytuacji finansowej Przedsiębiorstwa Komunikacji 

Samochodowej w Stalowej Woli Spółka Akcyjna za I półrocze 2020 roku w związku 

z poręczeniem kredytu.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa poinformowała, że Informacja o sytuacji finansowej 

Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli Spółka Akcyjna za I 

półrocze  2020 roku w związku z poręczeniem kredytu została przekazana do Starostwa 

Powiatowego w Stalowej Woli w związku z poręczeniem w ubiegłym roku kredytu w 

wysokości 500 000 złotych. Dodała, że Starostwo Powiatowe w Stalowej Woli oczekuje 

takich sprawozdań w okresach kwartalnych. Następnie Pani Skarbnik omówiła 

Informację o sytuacji finansowej Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w 

Stalowej Woli Spółka Akcyjna za I półrocze  2020 roku w związku z poręczeniem kredytu. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać pytania 

dotyczące Informacji o sytuacji finansowej Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej 

w Stalowej Woli Spółka Akcyjna za I półrocze 2020 roku w związku z poręczeniem 

kredytu? Żadne pytania nie zostały zadane.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z Informacją o sytuacji finansowej Przedsiębiorstwa 

Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli Spółka Akcyjna za I półrocze 2020 roku w 

związku z poręczeniem kredytu.  

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

powiatu stalowowolskiego na 2020 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2020 rok. 

Podczas omawiania projektu uchwały Pani Skarbnik szczególną uwagę zwróciła na 

zmiany w planie dochodów budżetu powiatu stalowowolskiego w dziale dotyczącym 

rodziny, w rozdziale dotyczącym wspierania rodziny. Pani Skarbnik poinformowała o 

planowanym zwiększeniu o kwotę 107 055 złotych w planie dochodów z przeznaczeniem 

na realizację projektu pt. „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie 

epidemii COVID-19” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-

2020. Następnie poinformowała, że projekt pt. „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy 

zastępczej w okresie epidemii COVID-19” jest współfinansowany ze środków unijnych i 

budżetu państwa. Dodała, że Powiat Stalowowolski na realizację projektu pt. „Wsparcie 

dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii COVID-19” otrzymał środki 



z budżetu państwa w wysokości 16 829,05 złotych oraz środki z budżetu Unii 

Europejskiej w wysokości 90 225,95 złotych. Ponadto Pani Skarbnik poinformowała, że 

w dniu 06 sierpnia 2020 r. Starosta Janusz Zarzeczny i Wicestarosta Mariusz Sołtys 

podpisali umowę z Wojewodą Podkarpackim na realizację projektu pt. „Wsparcie dzieci 

umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii COVID-19”. Pani Skarbnik dodała, 

że mimo iż Powiat Stalowowolski złożył wniosek na około 200 000 złotych, narazie 

Powiatowi Stalowowolskiemu przyznane zostały środki tylko na zakup sprzętu 

komputerowego, w tym komputerów, laptopów, tabletów i jednego oprogramowania 

specjalistycznego dla dziecka niepełnosprawnego. Następnie Pani Skarbnik 

poinformowała, że Powiat Stalowowolski musi zrealizować zakup sprzętu 

komputerowego, w tym komputerów, laptopów, tabletów i jednego oprogramowania 

specjalistycznego dla dziecka niepełnosprawnego do końca sierpnia, mimo, że rozliczenie 

zadania musi nastąpić do 15 września, do 30 września rozliczenie ostateczne. Dodała, że 

wyżej wymienione zakupy muszą zostać szybko zrealizowane. Podczas omawiania 

projektu Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

powiatu stalowowolskiego na 2020 rok Pani Skarbnik poinformowała również, że w 

Zespole Szkół Nr 1, w czasie prac związanych z wymianą instalacji na drugim piętrze trzy 

pomieszczenia wymagały nie tylko usunięcia boazerii, ale również szaf wnękowych. Pani 

Skarbnik dodała, że powierzchnia wyżej wymienionych trzech pomieszczeń na drugim 

piętrze w Zespole Szkół Nr 1 łącznie wynosi 550 m2, a powierzchnię tą trzeba nie tylko 

pomalować, ale przede wszystkim uzupełnić tynki na murach, a dopiero później malować. 

Następnie Pani Skarbnik poinformowała, że nie zrobią tego konserwatorzy, którzy 

pracują w szkole. Dodała, że w innych klasach, które w mniejszym stopniu zostały 

zniszczone podczas wymiany instalacji szkoła sama wykonuje malowanie. Następnie Pani 

Skarbnik poinformowała, że do podziału rezerwy oświatowej, za zgodą Zarządu Powiatu, 

kolejne 20 000 złotych zostałoby przyznane Zespołowi Szkół Nr 1, aby mógł zostać 

ukończony omawiany remont na drugim piętrze budynku. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 88/586/2020 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok.  

 

 



Ad. 11. Przyjęcie protokołu 87/2020 z dnia 30 lipca 2020 roku.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi 

do przedstawionego protokołu. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 87/2020 z dnia 30 lipca 2020 roku został przyjęty.  

Ad. 12. Wolne wnioski.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić wolny 

wniosek? Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa poinformowała, że Regionalny Ośrodek 

Polityki Społecznej ogłosił nabór wniosków na granty, których celem jest wsparcie 

placówek pomocy społecznej, a dokładnie Domów Pomocy Społecznej. Następnie Pani 

Skarbnik poinformowała, że projekt nazywa się „Lepsze jutro”. Dodała, że w ramach 

regulaminu, który został przesłany drogą mailową do Domów Pomocy Społecznej 

znajdujących się na terenie Powiatu Stalowowolskiego określona jest kwota możliwego 

dofinansowania, która jest uzależniona od liczby miejsc według stanu mieszkańców na 

dzień 30 czerwca bieżącego roku. Następnie Pani Skarbnik poinformowała, że Domy 

Pomocy Społecznej w przedziale do 50 miejsc mogą uzyskać 230 000 złotych, a od 51 do 

100 miejsc 370 000 złotych. Dodała, że na terenie Powiatu Stalowowolskiego nie 

prowadzą działalności Domy Pomocy Społecznej o wyższej liczbie miejsc niż wcześniej 

wymienione. Następnie poinformowała, że Domy Pomocy Społecznej w przedziale od 101 

do 150 miejsc mogą uzyskać 520 000 złotych, a kolejne większe Domy Pomocy Społecznej 

musiałyby mieć powyżej 200 miejsc. W następnej kolejności Pani Skarbnik 

poinformowała, że obydwa działające na terenie Powiatu Stalowowolskiego Domy 

Pomocy Społecznej otrzymałyby kwotę w wysokości        370 000 złotych. Następnie Pani 

Skarbnik powiedziała, że 31 lipca odbyło się krótkie szkolenie on – line, a drugie szkolenie 

on – line odbędzie się w dniu 07 sierpnia. Dodała, że na obecną chwilę nie wiadomo, czy 

na etapie przygotowania będzie potrzebne podjęcie uchwał, np. uchwały Zarządu 

Powiatu o upoważnieniu Dyrektora Domu Pomocy Społecznej do przygotowania i 

złożenia wniosku. Następnie oznajmiła, że wniosek o grant dla Domu Pomocy Społecznej 

w Irenie będzie w sposób bezpośredni, a nie poprzez Powiat Stalowowolski, składało 

zgromadzenie sióstr zakonnych prowadzące tę placówkę. Pani Skarbnik poinformowała, 

że w regulaminie, który został przesłany drogą mailową do Domów Pomocy Społecznej 



znajdujących się na terenie Powiatu Stalowowolskiego zostały przewidziane znaczące 

środki na wypłaty dla pracowników, jednakże według wiedzy Pani Skarbnik zostały one 

zawężone do personelu opiekuńczego, więc środki te otrzymywałyby tylko bezpośrednio 

wykonujące pracę opiekunki. Pani Skarbnik dodała, że kwota jest limitowana na jednego 

pracownika  i wynosi 1440 złotych razem z pochodnymi. Następnie poinformowała, że 

środki można wydatkować dopiero po podpisaniu umowy, ale w zakresie wypłat dla 

pracowników można dokonać wydatku poprzez wypłatę od miesiąca lipca, sierpnia, 

września, ponieważ projekt jest przewidziany na okres trzech miesięcy, po czym 

zasugerowała, żeby zaczekać do dnia 7 sierpnia aby uzyskać kolejne wytyczne z 

Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej, a po ich otrzymaniu, prawdopodobnie w 

następnym tygodniu, kiedy znane będą oczekiwania Regionalnego Ośrodka Polityki 

Społecznej lub lidera projektu, podjęta zostałaby właściwa uchwała. Sekretarz Powiatu 

Helena Krasoń wyraziła wątpliwość, czy aby ubiegać się o grant wystarczy podjęcie 

uchwały Zarządu Powiatu, i czy konieczne nie będzie podjęcie uchwały Rady Powiatu, 

gdyż proces ubiegania się o granty ma swoją specyfikę. Starosta Janusz Zarzeczny 

oznajmił, że jeżeli konieczne będzie podjęcie stosownej uchwały przez Radę Powiatu, 

trzeba będzie zwołać sesję Rady Powiatu, gdyż pozyskanie środków finansowych jest 

ważną sprawą. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa oznajmiła, że z informacji, które 

przekazał jej Główny Księgowy Domu Pomocy Społecznej w Stalowej Woli wynikało, że 

prawdopodobnie jednostka przygotuje dwa pomieszczenia mające pełnić funkcję izolatek 

dla osób przyjmowanych do Domu Pomocy Społecznej w Stalowej Woli. Następnie Pani 

Skarbnik oznajmiła, że Główny Księgowy Domu Pomocy Społecznej w Stalowej Woli 

poinformował ją o tym, że ma miejsce naprawdę trudna sytuacja, gdyż gminy przestały 

kierować mieszkańców do Domu Pomocy Społecznej w Stalowej Woli i nie ma nowych 

skierowań. Pani Skarbnik wyraziła przypuszczenie, że Główny Księgowy Domu Pomocy 

Społecznej w Stalowej Woli wyraził oczekiwanie, że Starosta Janusz Zarzeczny i Zarząd 

Powiatu Stalowowolskiego podejmą działania w stosunku do gmin Powiatu 

Stalowowolskiego. Następnie Pani Skarbnik stwierdziła, że być może rzeczywiście wśród 

mieszkańców gmin Powiatu Stalowowolskiego nie ma osób chętnych aby udać się do 

Domu Pomocy Społecznej w Stalowej Woli, lecz pracownicy Starostwa Powiatowego w 

Stalowej Woli podejrzewają, że mieszkańcy gmin Powiatu Stalowowolskiego po prostu 

nie są kierowani do Domu Pomocy Społecznej w Stalowej Woli, co powoduje, że Dom 

Pomocy Społecznej w Stalowej Woli nie zamyka się już w tej chwili w racie na 



mieszkańców umieszczonych przed 1 kwietnia. Starosta Janusz Zarzeczny oznajmił, że 

być może pod koniec sierpnia potrzebne będzie zwołanie konwentu wójtów gmin 

Powiatu Stalowowolskiego. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa oznajmiła, że według 

informacji, które przekazał jej Główny Księgowy Domu Pomocy Społecznej w Stalowej 

Woli odpowiednie procedury dotyczące zasad postępowania podczas weryfikowania 

kandydata na mieszkańca Domu Pomocy Społecznej zostały przekazane do ośrodków 

gminnych. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał Kierownik Działu Pomocy Społecznej 

PCPR w Stalowej Woli Anitę Działak-Żak, czy ma informacje o tym, jak wygląda sytuacja 

związana z przyjmowaniem nowych mieszkańców w innych Domach Pomocy Społecznej 

w okolicy? Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa poinformowała, że nowi mieszkańcy są 

kierowani do okolicznych Domów Pomocy Społecznej.  Kierownik Działu Pomocy 

Społecznej PCPR w Stalowej Woli Anita Działak-Żak powiedziała, że siostry zakonne 

prowadzące Dom Pomocy Społecznej w Irenie wystąpiły o zwiększenie miejsc dla 

mieszkańców w placówce,  wyniku czego nastąpiło zwiększenie z 76 do 80 miejsc. Dodała, 

że w Domu Pomocy Społecznej w Irenie jedno miejsce jest wolne, lecz PCPR w Stalowej 

Woli oczekuje na dokumenty od kandydata na mieszkańca Domu Pomocy Społecznej w 

Irenie, więc w tej placówce przyjmowanie nowych mieszkańców przebiega płynnie a 

zapotrzebowanie na nowe miejsca dla mieszkańców jest spore pomimo bardzo zawężonej 

specyfiki placówki. Kierownik Działu Pomocy Społecznej PCPR w Stalowej Woli Anita 

Działak-Żak powiedziała, że kandydatów na mieszkańców Domu Pomocy Społecznej w 

Stalowej Woli zawsze było więcej, po czym wyraziła nadzieję, że obecna sytuacja 

związana z brakiem kierowania nowych osób do Domu Pomocy Społecznej w Stalowej 

Woli jest chwilowa, ponieważ w obecnej chwili do PCPR w Stalowej Woli w ogóle nie 

wpływają dokumenty wnioskowe o umieszczenie w Domu Pomocy Społecznej w Stalowej 

Woli i nie jest to związane z czyjąś odmową. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa oznajmiła, 

że omówione sprawy są wszystkimi, które zarówno ona, jak i Kierownik Działu Pomocy 

Społecznej PCPR w Stalowej Woli Anita Działak-Żak chciały omówić podczas posiedzenia 

Zarządu Powiatu w dniu 06 sierpnia 2020 roku.  

 

 

 



Ad. 13. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Protokołował: 

Jędrzej Toman 

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 

 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym)  

 

 

 


